
GEMEENTE SCHERPENZEEL 

 coll.: 

 c.c.: Weth.IvE/RtH/RR-R 

 

Verslag van de vergadering van de monumentencommissie, gehouden op 7 december 2021 om 10.00 uur via 

TEAMS 

 

Aanwezig: de heer J. Morren (voorzitter), mevrouw M.A. Prins-Schimmel, de heer A. van Engelenhoven, me-

vrouw A. Scholtz, mevrouw J. Lattasch, mevrouw H. Sarink (secretaris)  

Afwezig: - 

Toeschouwer  Janwillem Mijnlieff 

Insprekers  Jan-Paul Kerstens, Valentijn Kerstens, Prüpper sr. en Roy van den Heijden 

___________________________________________________________ 

 

Agenda: 

 

1. Opening. 

Om 10:06 wordt de vergadering geopend. Iets later dan gepland door proble-

men rondom teams.  

 

2. Vaststellen agenda. 

Door de wat rommelige start is de agenda pas later behandeld en goedge-

keurd.  

 

3. Spreekrecht: 

Er is spreekrecht aangevraagd  

De heren  Jan-Paul Kerstens, Valentijn Kerstens en Prüpper sr. voor stations-

weg 427. 

De heer Roy van den Heijden voor Vlieterweg 11. 

 

4. Vaststelling verslag: 

Redactioneel zijn er geen opmerkingen.  

Inhoudelijk is er een opmerking: 

Op bladzijde 1 staat onder 5. Actielijst dat de tuit geen afdeksteen heeft, maar 

dit zou oorspronkelijk mogelijk wel het geval zijn geweest. Er zijn historische 

foto’s waar de afdeksteen op te zien is. De heer van Engelenhoven gaat nog 

een foto maken en komen er volgende vergadering op terug.  

 

5. Actielijst 

 Wie? Wat en wanneer? Uitgevoerd? 

1.  mevrouw Scholtz  

08-12-2020 

Bijeenkomst organiseren over thema duur-

zaamheid en monumenten.  

Wegens coronamaatrege-

len gaat dit voorlopig niet 

gebeuren. 

2.  mevrouw Lattasch 

08-12-2020 

Uitzoeken waarvoor de subsidie Dorpsstraat 

200 is aangevraagd met betrekking tot de 

tuitgevel 

Subsidie aangevraagd, 

maar geen vergunning 

aangevraagd, dus subsidie 

moeten weigeren. 

Jurist heeft de zaak in be-

handeling genomen, Julia 

zoekt uit wat stand van 

zaken nu is. 

  

3. mevrouw Lattasch 

22-06-2021 

Kennismaking inplannen met wethouder 

Izaäk van Ekeren 

Vergaderen op moment 

dat wij ook vergaderen. 

Komen straks op terug.  

 

6. Mededelingen 
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a. Geen 

 

7. Ingekomen stukken en aanvragen: 

a. Stationsweg 427 (eerste plannen) architect zal plannen toelichten 

Jean Paul Kerstens licht de plannen toe aan de hand van een presentatie.  

Er wordt positief gereageerd op de plannen. 

 Aangegeven dat voor de uitbouw mogelijk ook RO en de welstand van be-

lang zijn.  

Mevrouw Prins-Schimmel geeft aan dat zij destijds beschrijving gemaakt heeft. 

Echter waren er beperkingen en tijdens bezoek niet binnen geweest. Afgespro-

ken dat Mevrouw Prins-Schimmel haar opmerkingen per mail zal toesturen, 

daar wegens technische problemen met teams haar verbinding slecht was.  

Verder wordt meegegeven:  

 graag aanpassingen onderbouwd vanuit bouwarchief, zoals vervangen ra-

men voorgevel. Hier zijn vast gegevens over te vinden.  

 De wand in de hal, kijk daarbij wat de oorspronkelijke situatie is of laat bij-

voorbeeld een stukje staan om weer te geven hoe het was.  

 De dakkapel wordt positief ontvangen.  

 Met verduurzamen dak niet naar buiten toe ophogen 

Vooroverleg genoemde stappen denkbaar. De keuzevoorstellen worden interes-

sant gevonden.  

 

b. Vlieterweg 11 (vergunning aanvraag) 

Roy van de Heiden geeft een toelichting (voorganger al besproken) 

 Op de vraag of er schroefpaaltjes gebruikt kan worden, wordt aangegeven 

dat hiervoor de regioarcheoloog benaderd dient te worden.  

 Verder is een aandachtspunt het type steen en voegwerk wat gebruikt zal 

worden. De keuze dient zorgvuldig gemaakt te worden, de uiteindelijke 

keuze ziet de commissie graag toegestuurd.  

Verder waren er geen opmerking, wel gevraagd om bemonstering.  

 

8. Uitgaande stukken en informatie: 

a. Holevoetplein 280 

Geen opmerkingen nog steeds mee eens 

 

9. Rondvraag 

Mevrouw Scholtz geeft aan dat het handig kan zijn om voorafgaand aan de ver-

gaderingen dingen per mail te bespreken, zoals verslag. In de hoop dat dit de 

rommeligheid van de vergadering verminderd. Daarnaast is Mevrouw Prins-

Schimmel gevraagd om even haar internet verbinden na te kijken.  

 

10. Overige bespreekpunten 

a. Vergaderdata 2022 

Gekozen is om de vergaderingen een week te verschuiven en om te starten 

in de week van 25 januari en dan elke 6 weken (waar nodig) om 10 uur. 

Secretaris gaat de Buitenruimte ruimte reserveren en een team link rege-

len.  

 

11. Sluiting 
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De voorzitter sluit de vergadering om 11:34. 
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Nieuwe actielijst 

 

 Wie? Wat en wanneer? Uitgevoerd? 

1.  mevrouw Scholtz  

08-12-2020 

Bijeenkomst organiseren over thema duur-

zaamheid en monumenten.  

 

2.  mevrouw Lattasch 

08-12-2020 

Uitzoeken wat de laatste stand van zaken is 

met betrekking tot de subsidie Dorpsstraat 

200 betreffende de tuitgevel. 

 

3. mevrouw Lattasch 

22-06-2021 

Kennismaking inplannen met wethouder 

Izaäk van Ekeren 

 

 

 


